
 

 
 
 
Referat af Aktivitetsmøde for Rope Skipping Udvalget. 
 
 
Tid: Søndag den 25 oktober 2015 kl. 10-11 
Sted: Idrættens Hus 

Referent: Ulla Christensen 
 

1. Valg af dirigent. 
Ulla Christensen blev valgt. 

 
 

2. Fremlæggelse af udvalgets beretning. 
Ulla Christensen supplerede den udsendte beretning  med status på hvor langt vi er i forhold til  

at nå målet på 1000 aktive skippere i GymDanmarks foreninger.  
Samtidig blev der refereret til nylig veloverstået DM Master hvor vi havde rekord deltagelse på 

101 aktive skippere fordelt i 3 forskellige rækker. 
Der afholdes VM 2016  for hold i Malmø, så der bliver gode muligheder for mange klubber at 

komme over og opleve denne begivenhed. 
Der er kommet nyt reglement fra FISAC og derfor bliver der også ændringer i de nationale. 
 

3. Fremlæggelse af udvalgets regnskab 2014. 
Udvalgets regnskab for 2014 blev gennemgået uden yderligere kommentarer. 

 
4. Målsætninger og handlingsplan for 2016. 

Fokus i 2016 vil være at få aktiviteten DIF godkendt. Det vil være at få motiveret 
efterskolemiljøet til at oprette vores disciplin som et valgfag. Det vil være at fortsætte 

udvikling indenfor elitedelen samt talentudvikling. Det vil være at yde støtte til nye foreninger. 
 

5. Fremlæggelse af udvalgets budgetforslag for 2016. 
Bente L. Magnusson gennemgik udvalgets budget for 2016. 

 
6. Valg jfr. GymDanmarks vedtægter. 

Cecilia Hauge Præstholm var på valg og villig til genvalg for de næste 2 år. Cecilia blev genvalgt. 
Sofie Slettebo var på valg og villig til genvalg for de næste 2 år. Sofie blev genvalgt. 
 

7. Eventuelt. 
Ingen emner. 

 
 

 
 

 


